
Styrelsemöte den 11 augusti 2012

Närvarande; Kicki, Ulf J, Annica A, Pär, Margreth, Elin, Lillemor. Senare ansluter Annika S.

• Vägnamnen – Kicki berättar att det är enklast att köpa tjänsten att sätta upp skyltar. 
Annars skall de hämtas, det skall grävas för stolpar och stolpar/skyltar sättas upp av 
frivilliga eller att vi köper tjänsten av andra. Det blir mer omständigt och nästan lika 
dyrt. Styrelsen tar beslut att vi köper tjänsten av Svevia. Arbetet kommer ske i slutet av 
augusti. 

• Vägen är hyvlad och grusad och kantklippt nyligen. Uppmaning att alla vid behov hjälper 
till att fylla grus i gropar efter regn.  

• Båtplatsmötet – fortsatt lite oklart vem som har vilken plats. Lasse P inte närvarande 
men målet är att man har en kontaktlista med platsanknytning på anslagstavlan och att 
kontaktlista med telefonnummer till samtliga skall finnas inne i båthuset. 

• Stadgegruppen – Elin och Margreth redovisar. Har enbart kommit positiva reaktioner på 
senaste utskicket. 

• Sidfjärdens vänner – Jegander informerar. Gruppen har letat ekonomiska medel och 
allmänna tips. ”Sveriges sportfiske- och fiskevårdsförbund” är intresserade av att 
betala klippning av vass för främjande av fiskevatten och ev. fågelskådning. När det 
väl är klippt behövs underhållsarbete. Den vassklippare vi har kan funka till det. Därför 
är försäljningen av vassklipparen stoppad. Bilaga: Flygbilder och resumé samt det 
informationsblad som gruppen planerar skicka ut. 

• Motion inkommen av Ingmar Ö uppläses. Styrelsens förslag är att avslå motionen. (frågor 
– kontakta Ingmar Ö)

• Hemsidan – Den är klar men inloggningen krånglar. Bilder behövs. 
• Valberedning – Göran B och Lasse P får inte bli omvalda. Lillemor redovisar 

valberedningens förslag. 
• Samfällighetssektionen – Elin redovisar diskussion som har varit via mail ang. uppsägning 

av avtal. Genomgång av avtalen kommer ske i Samfällighetssektionens möte under 
årsmötet.

• Badkommittén – Badflotten går inte att laga mer. Kommittén vill köpa pontoner för att 
göra en flotte som är lätt att ta upp och ner i vattnet. Föreslår en insamling av frivilliga 
bidrag. Mattan skall bort men sand skall fyllas på vart annat år. Medel till detta tas eskas 
från by kassan. Livboj till badplats och båtplats skall införskaffas (kostar enbart frakten).

• Trädfällning vid S4 - Lasse P skall ha kollat upp med Vattenfall ang. trädfällning. Vet inte 
hur det har gått. Fråga på stämman om någon har något emot att vi rensar trän på S4 vid 
behov!

• Ekonomigenomgång. Pär önskar att vi inför att sammankallande i berörd sektion eller 
byålderman attesterar kvitton som inlämnas till kassören.


